8月29日

　　一、单项填空

　　1. Harry Potter is an _______ book for children, but my cousin doesn’t seem at all ________

　　in it.

　　A. interesting; interesting B. interested; interested

　　C. interesting; interested D. interested; interesting

　　2. ____________, where did he go?

　　A. By the way B. On the way C.In a way D. In the way

　　3. Ann does _____ in Chinese than English.

　　A. well B.good C. better D. great

　　4. He’s never seen such a film, _____ he?

　　A. isn’t B. hasn’t C. has D. is

　　5. My family have been living in Chengdu ______ Iwas born.

　　A. for B. while C.since D.when

　　二、完形填空

　　Mark lived in a village far away. One day he became very ill and everyone thought he would 36 soon. They sent for a doctor. Two days 37 the doctor came and looked over the sick man. 38 asked for a pen and some paper to write down the name of the medicine. But there was no pen 39 paper in the village, because no one could write.

　　The doctor 40 up a piece of burnt wood from the fire and wrote the name of the medicine on the 41 of the house. “Get this medicine for him,” he said, “and he will soon get 42 .”

　　Mark’s family and friends did not know 43 to do. They could not read the strange words. Then a young man 44 an idea. He took off the door of the house, put it on his carriage and drove to the nearest 45 . He bought the medicine there, and Mark was soon well again.

　　( )36. A. wake B .cry C. move D.die

　　( )37. A. late B. later C. ago D.before

　　( )38. A. The sick man B. Mark C .The doctor D.The farmer

　　( )39. A. and B .or C. then D.also

　　( )40. A. picked B .held C. made D.looked

　　( )41. A .wall B .window C .ground D.door

　　( )42. A. well B .worse C .bad D.good

　　( )43. A. when B. what C. where D.which

　　( )44.A .thought B. hit C .caught D.had

　　( )45. A.shop B. farm C hospital D. villiage

　　答案及详细解析

　　一、 单项填空

　　1. C 解析：interesting与interested的区别，interesting是指(物)令人感觉有兴趣的，interested是指(人)对物有兴趣，类似的词还有exciting和excited等。

　　2. A 解析：by the way 顺便说一句，是在口语中常用的说法。

　　3. C 解析：do是动词，后面应该接副词，四个选项中只有well是副词，且后面有than应该用well的比较级 better。

　　4. C 解析：本题考查反义疑问句，’s是Has的缩写，排除AD，前句中有否定词never，后面应该用肯定。

　　5. C 解析：本题考查时间状语从句的连词。For引导原因状语从句，while强调同时性，一般前后均进行时，since常见的从句用一般过去时，主句用现在完成时，符合本题。

　　二、 完形填空

　　36. D 解析：本题通过判断四个选项的词义即可得出答案。

　　37.B 解析：later有—之后的意思。

　　38.C 解析：根据上下文判断。

　　39.B 解析：表并列and用于肯定句，or用于否定句。

　　40.A 解析：pick up有捡起的意思

　　41. D 解析：本题要通过下一段第二句得到答案，典型的上下文题。

　　42.A 解析：well有身体健康的意思，不能用good。

　　43.B 解析：what to do要做什么，很常用的句型，也很常考。

　　44.D 解析：have an idea固定用法，表示有了个主意。

　　45.C 解析：从后半句买药应该是医院。

8月30日

　　一、根据所给出的汉语完成英语句子。

　　1. _______ _______ (四分之三) of the water in the bottle is red.

　　2.--- When did you _______ (毕业)?

　　---- Last year.

　　3. I want to travel ______ the _____(周游世界).

　　4.Everyone works _______ (几个) hours every day.

　　5. If he _______ (违反) the rules, he’ll have to leave.

　　二、阅读短文回答问题

　　Helen was a very clever and pretty girl. When she was six months old, she could read some words. But at the age of two she was badly ill. She could not see anything and could not hear, either, and soon she could not even talk. Since then she had to fight for what she wanted.

　　When she was six, her parents asked for a teacher to teach her. With the teacher’s help, she began to see and hear the world around her through her hand. She learned to read the books for the blind. The teacher took her for long walks, and told her about all the beautiful sight. Helen touched flowers, climbed trees and smelled a rain storm before it came. She also learned how to swim and ride a horse.

　　After she grew up, she became a famous writer in America. Her first and mosr famous book is “The story of My Life”. Her story brought new hope to many blind and deaf. It has given light to those in darkness and encouraged them to live and work.

　　1. When could Helen already read some words?

　　______________________________________________

　　2. Why couldn’t she see or hear later?

　　______________________________________________

　　3. How could Helen begin to see and hear the world around her?

　　______________________________________________________

　　4. What did Helen become after she grew up?

　　______________________________________________________

　　答案及详细解析

　　一、根据所给出的汉语完成英语句子。

　　1. three forths/three quarters 解析：本题考查分数的说法，分子用基数词，分母用序数词，要注意分子大于1时分母要用复数。

　　2. Graduate

　　3. around, world 解析：travel around the world是环游世界的意思

　　4. several/some

　　5. breaks解析：break the rule破坏规则，注意单三

　　二、 阅读短文回答问题。

　　1. Six months old.

　　2. Because she was badly ill.

　　3. With her teacher's help, she could learn to hear the world around her.

　　4. She became a famous writer.

　　(本段阅读材料比较简单，但内容比较丰富，建议学生可以多读几遍。)

8月31日

　一、用适当的句子完成对话。
　　A：1_______________________________.
　　B: I think I need a pair of sports shoes.
　　A: 2_______________________________.
　　B: For my son. He wears size ten.
　　A: 3________________________________.
　　B: Do you have other colors? Black isn’t his color.
　　A: 4_________________________________.
　　B: OK. He likes the color brown. How much is it?
　　A: 5___________________________________.
　　B: Forty dollars? That’s a bit expensive. But I’ll take it.
　　二、阅读理解
　 　In England, people don’t usually talk much. You can go on a bus, or a train, and everyone sits looking out of the window. Often they read. They read books and papers, but they don’t talk much. When you meet English people, they often talk about one thing---the weather. So when you meet somebody in England, you can say, “Nice weather for the time of year!”
　　“But it was a little cold yesterday.” Somebody may answer, “But it got a bit warmer later.” You can say.
　　Talk like this and the English will think, “How friendly you are!”
　　( ) 1. English people often _____ on a bus.
　　A. talk much
　　B.talk little
　　C.eat something
　　D.read papers
　　( ) 2. When you meet English people, you can talk like this _____.
　　A. how do you do
　　B. how are you
　　C. Nice weather
　　D.Nice to meet you
　　( ) 3. If you talk with the English people about the weather, they will think _____.
　　A.you are friendly
　　B.you are right
　　C. you are English
　　D.you talk too much
　　( ) 4. English people always hope the weather will get _____.
　　A.better
　　B.warmer
　　C.colder
　　D.hotter
　　( ) 5. Which is right?
　　A. English people like to talk on a bus.
　　B. English people didn’t enjoy the best weather
　　C. English people are the most friendly
　　D. English people don’t talk much.
 
答案及详细解析

　　一、用适当的句子完成对话。

　　1. What can I do for you?/ May I help you?

　　2. Who do you want to buy them for?

　　3. Would you like this black one?

　　4. How about the brown one?

　　5. Forty dollars.

　　引用石头爸的评述，第一道题若是出成单项那么难度最低，但是出成填空则难度最高。本题难度其实属于中上。每一句的判断依据其实只要看下一句即可，就基 本上是看下句，填上句是比较好判断的一种。重点是要看第二句判断出这段对话时在商店等场所常用的买卖用语。所以第一句应该是what can I do for you?或是May I help you?接下来的四句话都是根据下文回答来写句子即可。

　　此类题目失分多的原因：1.对习惯句型不够了解。

　　2。写句子的时候出现些错词，标点，或者句子不完整的情况。(这 类失分最可惜，也最常见。)

　　3. 句子不符合英语习惯或不够礼貌。比如说如果第一句说：What do you need?就很有可能被判为错误。

　　二、 阅读理解

　　1. D 解析：本题从第一句就可得出答案

　　2. C 解析：其实四个选项都是对的，但是出现在阅读完形中就应该根据文中的提示选最符合的选项。文中说到，英国人喜欢讨论天气，所以应该选C。

　　3. A 解析：本题从文章最后一句可以得出答案。

　　4. A 解析：文中第二段中只是给出一个讨论天气的例子。在cold的天气里人们希望天气warmer一点，问题中问的是人们通常希望怎么样，应该选泛一点的选项，所以选better.

　　5. D 解析：本题从第一句可以得到答案。

9月1日
　　一、 根据汉语提示完成句子

　　1. The old man is ____ _____ (恼火) his son.

　　2. I did _____ ______(更好) maths than English.

　　3. When the UFO _____ _____ (起飞), the man was riding the bike.

　　4. Beijing is a beautiful place. I fall _____ _______ ____ (爱上) it.

　　5. My mom is _____ ______(为---做准备)the party.

　　二、 完形填空

　　Some years later, Disney moved to the west coast (海岸)the USA. He tried to get work as an artist but still he was unsuccessful. One day he remembered the mouse got ____1___ of his home. He ___2___ his pencil and started ___3___. Day after day he practiced and drew ___4___ pictures of the mouse that he had known. At last he was ___5___ with one of the pictures of the mouse. He ___6___ it Mickey Mouse.

　　Disney’s success as a cartoon-maker had begun. He soon drew other cartoon characters like Donald Duck and during the 1920s and the 1930s he made ___7___ cartoons about ___8___. These cartoons were all ___9___ ones. Before the days of television, they used to be shown in ___10___ all over the country before the main (主要的)film was shown. Later Disney made longer films.

　　1. A. in B. at C.from D.out

　　2. A. picked up B.looked up C.got up D.wrote with

　　3. A.to draw B.draw C. to drawing D. drew

　　4. A. important B.different C. wonderful D.much

　　5. A.boring B.angry C.tired D.pleased

　　6. A.bought B.drew C.called D.asked

　　7. A.a lot of B.a lot C.lot of D.lot

　　8. A.their B.them C.they D.it

　　9. A.short B.small C.long D.big

　　10. A.homes B.offices C.cinemas D.theatres
 
　　答案及详细解析

　　一、 根据汉语提示完成句子

　　1. angry with 解析：be angry with sb，对某人感到很恼火，很生气

　　2. better in 解析：更好，应该用good 的比较级，better,在某学科表现的好需用介词in.

　　3. took off 解析：take off(飞机等)起飞，后半句为过去时态，根据句意，前面也要用过去时态。

　　4. in love with 解析：fall in love with爱上---

　　5. preparing for 解析：prepare for 为---做准备

　　二、完形填空

　　1. D 解析：get out of 离开，走出，本题很难直接判断，只能用排除法，前三个选项都是介词都不能与of连用，只有out 可以做副词，可以形成get out of的用法。

　　2. A 解析：pick up有拿起的意思。Look up有在字典里查找的意思，get up 有起床的意思，write with用—写，从下文看出，他是画老鼠，用write不合适，只能选A。

　　3. A 解析：start用法，有start to do 或是start doing,本题选项中只有A符合这个用法。

　　4. B 解析：important 重要的，different不同的，wonderful,很棒的，精彩的，much很多后面跟不可数名词。从意义上来说，B最符合题意。

　　5. D 解析：be please with对——感到很高兴，Disney对其中的一副感到很满意，然后把他命名为米老鼠。

　　6. C 解析：call sb sth，把—叫做--，或者是把—命名为--，四个选项中只有C符合意义。

　　7. A 解析：a lot of ,很多--，这是固定用法。

　　8. B 解析：本题考查代词的用法，代词作about的宾语，应该用宾格them.

　　9. A 解析：本题从最后一句可以推断出答案，后来，他开始制作长的电影，推断出前面他制作的电影都是比较短的。

　　10. C解析：本题考查名词用法，电影应该是在电影院cinema里放映的。



9月2日

　　一、 根据汉语提示完成句子

　　1. The old man is ____ _____ (恼火) his son.

　　2. I did _____ ______(更好) maths than English.

　　3. When the UFO _____ _____ (起飞), the man was riding the bike.

　　4. Beijing is a beautiful place. I fall _____ _______ ____ (爱上) it.

　　5. My mom is _____ ______(为---做准备)the party.

　　二、 完形填空

　　Some years later, Disney moved to the west coast (海岸)the USA. He tried to get work as an artist but still he was unsuccessful. One day he remembered the mouse got ____1___ of his home. He ___2___ his pencil and started ___3___. Day after day he practiced and drew ___4___ pictures of the mouse that he had known. At last he was ___5___ with one of the pictures of the mouse. He ___6___ it Mickey Mouse.

　　Disney’s success as a cartoon-maker had begun. He soon drew other cartoon characters like Donald Duck and during the 1920s and the 1930s he made ___7___ cartoons about ___8___. These cartoons were all ___9___ ones. Before the days of television, they used to be shown in ___10___ all over the country before the main (主要的)film was shown. Later Disney made longer films.

　　1. A. in B. at C.from D.out

　　2. A. picked up B.looked up C.got up D.wrote with

　　3. A.to draw B.draw C. to drawing D. drew

　　4. A. important B.different C. wonderful D.much

　　5. A.boring B.angry C.tired D.pleased

　　6. A.bought B.drew C.called D.asked

　　7. A.a lot of B.a lot C.lot of D.lot

　　8. A.their B.them C.they D.it

　　9. A.short B.small C.long D.big

　　10. A.homes B.offices C.cinemas D.theatres
 
　　答案及详细解析

　　一、 根据汉语提示完成句子

　　1. angry with 解析：be angry with sb，对某人感到很恼火，很生气

　　2. better in 解析：更好，应该用good 的比较级，better,在某学科表现的好需用介词in.

　　3. took off 解析：take off(飞机等)起飞，后半句为过去时态，根据句意，前面也要用过去时态。

　　4. in love with 解析：fall in love with爱上---

　　5. preparing for 解析：prepare for 为---做准备

　　二、完形填空

　　1. D 解析：get out of 离开，走出，本题很难直接判断，只能用排除法，前三个选项都是介词都不能与of连用，只有out 可以做副词，可以形成get out of的用法。

　　2. A 解析：pick up有拿起的意思。Look up有在字典里查找的意思，get up 有起床的意思，write with用—写，从下文看出，他是画老鼠，用write不合适，只能选A。

　　3. A 解析：start用法，有start to do 或是start doing,本题选项中只有A符合这个用法。

　　4. B 解析：important 重要的，different不同的，wonderful,很棒的，精彩的，much很多后面跟不可数名词。从意义上来说，B最符合题意。

　　5. D 解析：be please with对——感到很高兴，Disney对其中的一副感到很满意，然后把他命名为米老鼠。

　　6. C 解析：call sb sth，把—叫做--，或者是把—命名为--，四个选项中只有C符合意义。

　　7. A 解析：a lot of ,很多--，这是固定用法。

　　8. B 解析：本题考查代词的用法，代词作about的宾语，应该用宾格them.

　　9. A 解析：本题从最后一句可以推断出答案，后来，他开始制作长的电影，推断出前面他制作的电影都是比较短的。

　　10. C解析：本题考查名词用法，电影应该是在电影院cinema里放映的。

